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P R O T O K Ó Ł  NR XXXIII/21 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie  

z dnia 09 marca 2021 roku 

czas trwania od 15
00

 do 15
20

 

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ad.1.  

Otwarcia XXXIII nadzwyczajnej sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Dobiegniewie poinformował, że obrady Rady Miejskiej są transmitowane, retransmitowane 

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja i nagrania z obrad  

są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej gminy oraz  

w kanale youtube. Obecność na sali w trakcie obrad jest jednoznaczna z wyrażeniem zgody 

na upublicznienie wizerunku i przekazywanych treści. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Panią Sylwię Łaźniewską Burmistrz 

Dobiegniewa, Panią Grażynę Gradowską Sekretarza Gminy, Panią Dorotę Kopytek Skarbnika 

Gminy, radnych oraz poprosił radnych o zalogowanie się do systemu do głosowania,  

co jest równoczesne ze sprawdzeniem obecności i ustaleniem kworum. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie otworzył punkt 2 porządku obrad 

sesji. 

Rada porządek obrad przyjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wnioski i zapytania radnych. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian uchwały budżetowej gminy na 2021 rok.  

5. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

6. Komunikaty. 

7. Zamknięcie obrad sesji. 
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Ad.3. Wnioski i zapytania 

 Leszek Wieczór Wiceprzewodniczący RM – wnioskował o uzupełnienie ubytku w drodze 

przy skrzyżowaniu na ul. Wyszyńskiego. 

 

Ad.4.  Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmian uchwały budżetowej gminy na 2021 rok. 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że przygotowana na dzisiejszą sesję 

uchwała jest wynikiem rozstrzygniętego przetargu na budowę żłobka w Dobiegniewie. 

Zaplanowana była w budżecie kwota 2.700.000 zł, natomiast po przetargu  

i wyłonieniu wykonawcy brakuje nam 235.000 zł i na jutro zaplanowane jest 

podpisanie umowy z wykonawcą.     

 Dorota Kopytek Skarbnik Gminy – omówiła przedstawiony projekt uchwały.  

W załączniku nr 1 wprowadza się 253.150 zł - wpływy z podatków od nieruchomości, 

rolnego i środków transportu od osób fizycznych. 

W załączniku nr 2 w zmianie planu wydatków budżetu gminy po przetargu są 

oszczędności na odbudowę budynku świetlicy wiejskiej w m. Ostrowiec 35.650 zł i to 

przeniesione zostanie na budowę żłobka gminnego. Łącznie budowa żłobka gminnego 

289.000 zł zwiększenie.  

 Andrzej Muszyński radny – zapytał o całościowy koszt inwestycji.  

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że do tej inwestycji dochodzi również 

koszt dokumentacji 30.000zł +16.000zł projekt oraz dojdzie jeszcze całe wyposażenie 

i funkcjonowanie żłobka. W ubiegłym tygodniu gmina złożyła wniosek do 

Lubuskiego Programu Operacyjnego Europejskiego Funduszu Społecznego na kwotę 

około 880.000zł na wyposażenie i funkcjonowanie żłobka.   

 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXXIII/196/21 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

 

 

 



3 
 

Ad.5.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że po zimie Referat Komunalno – 

Gospodarczy sprawdzał stan dróg gminnych i wszystkie ubytki będą na bieżąco 

uzupełniane. 

 

Ad.7. Komunikaty.  

 Bartosz Jabłoński radny – poinformował, że od kwietnia w drugi poniedziałek każdego 

miesiąca Klub Radnych od 16:00 do 17:00 będzie prowadził dyżury. 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że dzisiaj podczas odbudowy świetlicy 

wiejskiej w Ostrowcu znaleziona została kapsuła czasu z 17.12.1911r. Teraz gmina czeka 

na przyjazd Konserwatora Zabytków i otwarcie tej kapsuły.  

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – poinformował, że wpłynęły dwie petycje: 

dotycząca przeprowadzenia Referendum Ludowego oraz eliminacji glifosatu w żywności, 

którymi zajmie się Komisja Skarg, wniosków i petycji. 

 Przypominał o terminie składania oświadczeń majątkowych.  

 

 

Ad.8. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XXXII 

nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym 

oraz zaproszonym gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Kamila Putek 

   Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                   w Dobiegniewie 

                                                                                               /-/ Marek Kowalczyk 

 


